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„Statisticky jsou vykazovány hypoteční úvěry na výstavbu pro podnikatelské subjekty, a mezi ně patří
zejména developerské úvěry. Ty jsme letos poskytli ve výši 2 miliardy korun za prvních šest měsíců proti 7
miliardám za stejné období loni. Je to sice výrazný pokles, ale také důkaz, že stále půjčujeme,“
informoval SF Kamil Kosman, ředitel úseku financování nemovitostí a hypoték České spořitelny. Více o
současném dění v ČS i Erste Bank se dočtete v rozhovoru s K. Kosmanem, který na portálu
www.stavebni-forum.cz vyjde zítra.
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